



Vereniging Oase

Opgericht 28 september 1951

14th Giovanni Linscheer Memorial Swim Meet

June 14th – 16th 2013

<http://www.cluboase.sr/website/home.asp?menuid=2>

Club Oase in Paramaribo, Suriname extends to you a cordial invitation to participate in the “14th Giovanni Linscheer Memorial Swim Meet”, to be held from June 14th - 16th 2013.

Swimming pool : Zwembad Oase, Paramaribo – Suriname.

Course : 5-lane 25m pool with Electronic Timing.

Age Groups

- Individual Events –

6 & Under 7 – 8 9 – 10 11 – 12 13 – 14 15 - 17 18 & Over

- Relay Events –

6 & Under 7 – 8 9 – 10 11 & Over Masters (min.age 25 yrs. ;
min. total age 135 yrs.)

The age of the swimmer on December 31st 2012 at 00.00 hours, will determine the age group in which the swimmer is eligible to swim.

Format

There will be no Heats or Preliminaries. All events are Timed Finals and seeded according to entry time. Only if you have no seed time should you enter NT. Where applicable starts will be overhead.

The pool will be open each day 90 minutes prior to the meet, for warm-up. If necessary, lane assignments will be given at the beginning of day one of the meet.

Registration and Entries

Swimmers from foreign countries must be sanctioned by their respective National Federations and be in good standing with their club and National Federation. Each participating team must present a "Letter of Good Standing" from their National Federation, sanctioning their participation.

Entries must be made preferably in Hy-Tek format or in an Excel Sheet with name and birthdate of the swimmers, together with the events in which they are entered.

All entries (relays included) must be returned to **Mr. Guno van der Jagt not later than Friday , June 7th 2013 at 22.00 hrs.** at guno_vanderjagt@yahoo.com or vanderjagt@sr.net **and also to Mr. Rik Schuitemaker** at schuiten@sr.net .

At the end of May 2013 a Hy-Tek TM file of the meet events will be sent to each of the invited clubs in order to facilitate their entry process.

However, we would appreciate a written or verbal response of your desire to participate as soon as possible with number of swimmers. Response can be send to the Meet manager : **Mr. Ronnie Antonius**; e-mail : r.antonius@leftconsultancy.com . Fax : (+597)-472166 ; Mobile : (+597)-853-7731

The following will apply to all entries :

1. **There is a limit of 3 swimmers which a team can enter in an event, however, only the 2 (two) highest placed swimmers will score points for their team as well individually for the individual high point trophy.**
2. There shall be neither substitutes nor alternates in individual events.
3. Each team may enter a maximum of 2 (two) teams per relay event, only the "A"-team will score points for the overall team scores, but both teams are able to win a medal.
4. There is no restriction on the number of events in which an individual competitor may participate in the age group 6 & Under. Swimmers in age group 7-8 years may participate in 6 (six) individual events. Swimmers of other age groups may participate in not more than 7 (seven) individual events.
5. Heats will be announced and swimmers missing their respective heat will not be allowed to take part in the event.
6. **There shall be an entry fee of US\$ 2.50 per swimmer and US\$ 5.00 per relay team for foreign teams.**
7. Entry Fees must be paid prior to or at the Technical Meet.
8. Relay only swimmers will be accepted, but must be registered in the Meet.
9. No late entries will be allowed in any event.
10. Only in the individual events the 11+ will be awarded points and medals separately in the different age groups, 11-12 yrs, 13-14 yrs, 15-17 yrs and 18 & Over.
11. In relay events, 10 & under will be awarded separately in: 6 & under, 7-8 yrs and 9-10 yrs.
12. In relay events 11+ will not be awarded in separate age groups. Relays may be swum 11+.
13. The Masters relays will not count for the team scores.
14. For an event to be held there should at least be two(2) participants or two(2) relay teams.

Awards

1. Medals will be awarded to the top three (3) places in each event and ribbons will be awarded for 4th to 10th place.
2. Trophies will be awarded to the swimmer in each group, male and female, with the highest number of points.
3. Trophies will be awarded to the 1st, 2nd and 3rd placed teams in the competition.
4. The “Giovanni Linscheer Memorial Award” is ***only*** available for the male and female swimmer from ***a surinam team*** in the age group 11-12 yrs. with the highest points.
5. Scoring shall be as follows :

First Place	11 points	Sixth Place	5 points
Second Place	9 points	Seventh Place	4 points
Third Place	8 points	Eighth Place	3 points
Fourth Place	7 points	Ninth Place	2 points
Fifth Place	6 points	Tenth Place	1 point

Please Note : Double Points for Relays .

Technical Meet

If necessary the Technical Meet will be held at Club Oase on Thursday , June 13th 2013 at 20.00 hrs.or on Friday, June 14th 2013 at 10.00 hrs., depending on arrival of teams.

Officials

Each club participating will be asked to provide officials for the Meet. Local clubs must have at least three (3) officials for each session.

Refreshments / Snacks / Meals

Club Oase has a fully equipped restaurant on its premises and will be open throughout the Meet.

Accommodation

Each participating club is responsible for their own air transportation, visa, hotel accommodation and meals. Where possible Club Oase will give a helping hand. Transportation to and from the airport as well as from the hotel to the pool vice versa will be arranged by Club Oase for foreign teams only.

If necessary, a list of hotels, restaurants and catering services will be send to you.

14th GIOVANNI LINSCHER MEMORIAL SWIM MEET

JUNE 14TH – 16TH, 2013

**** Female events will precede male events ****

DAY ONE : FRIDAY JUNE 14TH

Session 1

Afternoon Warm-up 04:00 pm - 05:20 pm. Speeches 05:30 pm. Start of Meet 06:00 pm.

<u>Event</u>	<u>Age Group</u>	<u>Distance/Stroke</u>
1 – 2	6 & Under	25m Fly
3 – 4	7 – 8	200m IM
5 – 6	9 – 10	200m IM
7 – 8	11 & Over	200m IM
9 – 10	7 – 8	50m Fly
11 – 12	9 – 10	50m Fly
13 – 14	11 & Over	100m Fly
15 – 16	9 – 10	50m Breast
17 – 18	11 & Over	50m Breast
19 Female	Masters	4 x 25m Medley Relay
20 Male	Masters	4 x 50m Medley Relay
21 – 22	11 & Over	4 x 100m Free Relay

DAY TWO : SATURDAY JUNE 15TH

Session 2

Afternoon Warm-up 03:20 pm – 04:50 pm. Start of Meet 05:00 pm

<u>Event</u>	<u>Age Group</u>	<u>Distance/Stroke</u>
23 – 24	11 & Over	200m Free
25 – 26	6 & Under	100m IM
27 – 28	7 – 8	100m Free
29 – 30	9 – 10	100m Breast
31 – 32	11 & Over	50m Fly
33 – 34	6 & Under	50m Breast
35 – 36	7 – 8	50m Breast
37 – 38	9 – 10	50m Back
39 – 40	11 & Over	100m Back
41 – 42	9 – 10	100m Free
43 – 44	11 & Over	50m Free
45 – 46	6 & Under	4 x 25m Medley Relay
47 – 48	10 & Under	4 x 50m Medley Relay
49 – 50	Masters	4 x 50m Free Relay
51 – 52	11 & Over	4 x 100m Medley Relay

DAY THREE : SUNDAY JUNE 16TH

Session 3

Morning Warm-up : 07:30 am – 08:50 am. Start of Meet 09:00 am.

<u>Event</u>	<u>Age Group</u>	<u>Distance/Stroke</u>
53 – 54	6 & Under	50m Free
55 – 56	7 – 8	100m IM
57 – 58	9 – 10	100m Fly
59 – 60	11 & Over	100m Breast
61 – 62	6 & Under	50m Back
63 – 64	7 – 8	50m Free
65 – 66	9 – 10	50m Free
67 – 68	11 & Over	50m Back
69 – 70	7 – 8	50m Back
71 – 72	9 – 10	100m Back
73 – 74	11 & Over	100m Free
75 – 76	10 & Under	4 x 50m Free Relay
77 – 78	11 & Over	4 x 50m Free Relay

FRANCAIS

Club Oase à Paramaribo, Suriname vous invite cordialement à participer à la "14ème Giovanni Linscheer Memorial, compétition de natation", qui se tiendra du 14 Juin au 16 juin 2013.

Piscine: Zwembad Oase, Paramaribo - Suriname.
bassin de 25m, 5 couloirs avec chronométrage électronique.

Groupe d'âges :

- series individuels –

6 & moins 7 – 8 9 – 10 11 – 12 13 – 14 15 - 17 18 & +

- les relais –

6 & moins 7 – 8 9 – 10 11 & + Masters (min.age 25 yrs. ;
min. total age 135 yrs.)

L'âge du nageur au 31 Décembre 2012 à 00,00 heures, permettra de déterminer la tranche d'âge dans laquelle le nageur est éligible à nager.

Format

Il n'y aura pas de séries, final directe. AT Tous les événements sont Finales chronométrées et tête de série en fonction du temps d'entrée. Seulement si vous n'avez pas le temps de démarrage si vous entrez NT. Où commence applicables seront les frais généraux.

La piscine sera ouverte tous les jours 90 minutes avant la rencontre, pour l'échauffement. Si nécessaire, les affectations de voies seront données au début de la première journée de la compétition.

Inscription et entrées

Les nageurs en provenance de pays étrangers doivent être sélectionnés par leurs fédérations nationales respectives et être en règle avec leur club et fédération nationale. Chaque équipe participante doit présenter une "lettre d'attestation» de leur Fédération nationale, permettant leur participation.

Les inscriptions doivent être faites de préférence en format Hy-Tek ou dans une feuille Excel avec nom et date de naissance des nageurs, et leurs nages.

Tous les engagements (relais inclus) doivent être retournés à M. van der Jagt Guno au plus tard le vendredi 7th Juin 2013 à 22h00.

A : guno_vanderjagt@yahoo.com ou

vanderjagt@sr.net

et aussi à M. Rik Schuitemaker à [schuiter@sr.net](mailto:schuiten@sr.net).

A la fin du mois de mai 2013, un fichier TM Hy-Tek des événements répondant sera envoyé à chacun des clubs invités afin de faciliter leur processus d'inscription.

Toutefois, nous apprécierions une réponse écrite ou verbale de votre désir de participer dès que possible avec le nombre de nageurs. Réponse peut être envoyée au directeur de la rencontre:

**M. Ronnie Antonius, e-mail: [r.antonius @ leftconsultancy.com](mailto:r.antonius@leftconsultancy.com). Fax: (+597) -472166;
Mobile: (+597) -853 à 7731**

Ce qui suit s'applique à toutes les entrées:

1. Il ya une limite de 3 nageurs par équipe, cependant, seul les deux (2) nageurs placés maximales seront de marquer des points pour leur équipe ainsi individuellement pour le trophée individuel haut point.
2. Il n'y aura pas de remplaçants dans les épreuves individuelles.
3. Chaque équipe peut inscrire un maximum de deux (2) équipes par épreuve de relais, seul le "A" équipe va marquer des points pour les scores globaux de l'équipe, mais les deux équipes sont capables de gagner une médaille.
4. Il n'ya aucune restriction sur le nombre d'événements dans lesquels un concurrent individu peut participer à la tranche d'âge 6 ans et moins. Les nageurs dans le groupe d'âge 7-8 ans peuvent participer à six (6) épreuves individuelles. Les nageurs des autres groupes d'âge peuvent participer à pas plus de sept (7) épreuves individuelles.
5. Chauffe seront annoncés et les nageurs manquantes leur chaleur respective ne seront pas autorisés à prendre part à l'événement.
6. Il y aura un droit d'entrée de U 2,50 \$ par nageur et U 5,00 \$ par équipe de relais à des équipes étrangères.
7. Les frais d'inscription doivent être payés avant ou à la réunion technique.
8. Relais seuls nageurs seront acceptées, mais elles doivent être inscrits dans la compétition.
9. Aucune inscription tardive seront autorisés dans tous les cas.
10. Seulement dans les épreuves individuelles 11 + sera attribué des points et des médailles séparément dans les différents groupes d'âge, 11-12 ans, 13-14 ans, 15-17 ans et 18 et au-dessus.

11. Dans les épreuves de relais, 10 ans et moins seront attribués séparément: 6 ans et moins, 7-8 ans et 9-10 yrs.
12. Dans les épreuves de relais 11 + ne sera pas attribué dans les groupes d'âge distincts. Relais peuvent être nagé 11 +.
13. Les relais de maîtrise ne compteront pas pour les scores de l'équipe.
14. Pour un événement qui se tiendra il devrait être au moins deux (2) participants ou deux (2) équipes de relais.

Récompenses

1. Des médailles seront remises aux trois premiers (3) à chaque événement et rubans sera décerné pour la 4ème à la 10ème place.
2. Des trophées seront remis au nageur dans chaque groupe, mâle et femelle, avec le plus grand nombre de points.
3. Des trophées seront remis aux 1er, 2e et 3e équipes placées dans la compétition.
4. Le "Prix Giovanni Linscheer Memorial" est uniquement disponible pour le mâle et nageuse d'une équipe Surinam dans la tranche d'âge 11-12 ans. avec le plus haut points.
5. Score est fixé comme suit:

Première place 11 points
Deuxième place 9 points
Troisième place 8 points
La quatrième place 7 points
Cinquième place 6 points

Sixième place 5 points
Septième place 4 points
huitième place 3 points
neuvième place 2 points
dixième place 1 point

S'il vous plaît noter: le double de points aux relais.

Réunion technique

Si nécessaire, la réunion technique aura lieu au Club Oase le jeudi 13 Juin 2013 à 20 H 00 ou le vendredi 14 Juin 2013 à 10h00, en fonction de l'arrivée des équipes.

officiels

Il sera demandé à chaque participant à la remise à fournir aux responsables de la compétition. Les clubs locaux doivent avoir au moins trois (3) représentants de chaque session.

Rafrâichissements / Snacks / Repas

Club Oase dispose d'un restaurant entièrement équipée, dans ses locaux et sera ouvert tout au long de la rencontre.

Hébergement

Chaque club participant est responsable de leur propre moyen de transport, visa, l'hébergement et les repas . Lorsque cela est possible Oase Club donnera un coup de main. Transport vers et depuis

l'aéroport ainsi que de l'hôtel à la piscine vice et versa, sera organisé par le Club Oase pour les équipes étrangères uniquement.

Si nécessaire, une liste d'hôtels, restaurants et services de restauration vous seront envoyés.

14th GIOVANNI LINSCHER MEMORIAL SWIM MEET

JUNE 14TH – 16TH , 2013

** Female events will precede male events **

DAY ONE : FRIDAY JUNE 14TH

Session 1

Afternoon Warm-up 04:00 pm - 05:20 pm. Speeches 05:30 pm. Start of Meet 06:00 pm.

Event	Age Group	Distance/Stroke
1 – 2	6 & Under	25m Fly
3 – 4	7 – 8	200m IM
5 – 6	9 – 10	200m IM
7 – 8	11 & Over	200m IM
9 – 10	7 – 8	50m Fly
11 – 12	9 – 10	50m Fly
13 – 14	11 & Over	100m Fly
15 – 16	9 – 10	50m Breast
17 – 18	11 & Over	50m Breast
19 Female	Masters	4 x 25m Medley Relay
20 Male	Masters	4 x 50m Medley Relay
21 – 22	11 & Over	4 x 100m Free Relay

DAY TWO : SATURDAY JUNE 15TH

Session 2

Afternoon Warm-up 03:20 pm – 04:50 pm. Start of Meet 05:00 pm

Event	Age Group	Distance/Stroke
23 – 24	11 & Over	200m Free
25 – 26	6 & Under	100m IM
27 – 28	7 – 8	100m Free
29 – 30	9 – 10	100m Breast
31 – 32	11 & Over	50m Fly
33 – 34	6 & Under	50m Breast
35 – 36	7 – 8	50m Breast
37 – 38	9 – 10	50m Back
39 – 40	11 & Over	100m Back

41 – 42	9 – 10	100m Free
43 – 44	11 & Over	50m Free
45 – 46	6 & Under	4 x 25m Medley Relay
47 – 48	10 & Under	4 x 50m Medley Relay
49 – 50	Masters	4 x 50m Free Relay
51 – 52	11 & Over	4 x 100m Medley Relay

DAY THREE : SUNDAY JUNE 16TH

Session 3

Morning Warm-up : 07:30 am – 08:50 am. Start of Meet 09:00 am.

Event	Age Group	Distance/Stroke
53 – 54	6 & Under	50m Free
55 – 56	7 – 8	100m IM
57 – 58	9 – 10	100m Fly
59 – 60	11 & Over	100m Breast
61 – 62	6 & Under	50m Back
63 – 64	7 – 8	50m Free
65 – 66	9 – 10	50m Free
67 – 68	11 & Over	50m Back
69 – 70	7 – 8	50m Back
71 – 72	9 – 10	100m Back
73 – 74	11 & Over	100m Free
75 – 76	10 & Under	4 x 50m Free Relay
77 – 78	11 & Over	4 x 50m Free Relay